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Süper Fener
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FUTBOLCULUK KARİYERİNDE 
82-83 sezonunda Fenerbahçe ile

hem lig hem Türkiye Kupası
Şampiyonluğu, 

87-88 sezonunda Sakaryaspor’la
Türkiye Kupası Şampiyonluğu

TEKNİK DİREKTÖRLÜK 
KARİYERİNDE 

Bucaspor’u Süper Lig’e, 
Göztepe’yi 1.Lig’e, 

Tarsusidmanyurdu ve 
Bayburtsporu 2.Lige çıkardı

özcan kızıltan röp..qxp_Layout 1  5.05.2021  16:58  Page 1



n Hocam vakit ayırdığınız için teşekkür ederim. Fut-
bola başlamanız nasıl oldu sırası ile hangi takımlarda
oynadınız?
n Futbola İstanbulspor’da başladım. Sırasıyla Malatyas-
por, Mersinidmanyurdu, Fenerbahçe ve Sakaryaspor’da
oynadım. 
n 82-83 sezonunda sarı-lacivert formayla kariyerini-
zin en önemli başarısını elde ettiniz. Ayrıca oynadığı-
nız diğer takımlarda da şampiyonluklarınız var. 
n Evet;  Mersinidmanyurdu’nda oynadığım da Süper lige
çıktık. Fenerbahçe’de lig şampiyonluğu Türkiye kupası ve
Cumhubaşkanlığı kupası kazandık.

Sakaryaspor’da süper lige çıkış ve Türkiye kupasını
kazandım. 

2021 NİSAN
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Fenerbahçe forması
gençlik hayalimdi

RÖPORTAJ: ATİLA BARTIN
Fenerbahçe’de 3 sezon forma giyen;

şampiyonluklarda imzası bulunan, tek-
nik direktör olarak futbolumuza hizmet

vermeye devam eden ve günümüzde
Amedspor’un başarısı için mücadele

eden Özcan Kızıltan’la eski günleri, gü-
nümüzü ve Türk futbolunun geleceğini

konuştuk...

Süper Fener

Fenerbahçe’nin 1982-83 sezonunda ligde ve Türkiye Kupası’nda şampiyonluğu kazanan kadrosu: 
Ayaktakiler: Yaşar Duran, Cem Pamiroğlu, Erdoğan Arıca, Onur Kayador, Muhamed Ibrahimbegovic, 
Alpaslan Eratlı. 
Oturanlar: Özcan Kızıltan, Arif Kocabıyık, Mehmet Hacıoğlu, Mustafa Arabacıbaşı, Zafer Dinçer.
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6 n Fenerbahçe’de kimlerle beraber forma giydiniz,
hangi hocalarla çalıştınız?
n Fenerbahçe formasını giymek benim çocukluk haya-
limdi. Allah nasip etti. Bunun için her zaman şükrediyo-
rum. Birlikte oynadığım arkadaşlarım hepsi birbirinden
değerliydi. Alpaslan Eratlı, Selçuk Yula, Erdoğan Arıca,
Cem Pamiroğlu, Mustafa Arabacıbaşı, Müjdat Yetkiner,
Osman Denizci, Onur Kayador, Yaşar Duran, Arif Koca-
bıyık, Nurettin Yıldız, Sedat Karaoğlu gibi oyuncu arka-
daşlarımla oynadık. 

Bu arada şu an hayatta olmayan Erdoğan Arıca, Sel-
çuk Yula, Sedat Karaoğlu o zamanki kulüp müdürümüz
Serkan Acar yardımcı antrenörlerimizden Nedim Günar
teknik direktörlerden Necdet Niş, Stankoviç ve
Raush’u sevgi saygı ve rahmetle anıyorum. 
n Fenerbahçe’de oynarken bir çok anı birikmiştir. 
n Unutamadığım anım Galatasaray ile 4-4 berabere kal-
dığımız maç. O maçta attığım iki gol unutamadığım an-
lardan biri. Yine Beşiktaş’ı 1-0 yendiğimiz maç ve bu
maçı benim attığım golle kazanmamızda benim unutul-
maz anılarımdandır. Ve tabii yaşamış olduğumuz şam-
piyonluk gerçekten unutamam.

SİSTEm TEKNİK DİREKTÖRÜN OYUN FELSEFESİ 
vE STRATEjİSİDİR. 

n Fenerbahçe de futbol takımı belli bir sisteme
adapte olamadı senin gözlemlerin neler?
n Sistem teknik direktörün oyun felsefesi ve stratejisidir.
Bunun için kafanda sistem oluşturabilmek için oyuncuya

ihtiyaç vardır. Bence bu yılki Fe-
nerbahçe’nin en büyük sıkıntısı
yapılan transferlerin uyumu ya-
kalayamamasıydı. Çünkü Fe-
nerbahçe bu sezon savunmada
organize olamadı. Atakta da
beklenildiği kadar üretkenlik ya-
ratamadığından başarılı olması
da gerçekleşmedi. 

AvRUPA’DA BAŞARIYLA OY-
NAYAN 

TÜm FUTBOLCULAR BENİ
GURURLANDIRIYOR

n Fenerbahçe’de beğendiği-
niz yerli ve yabancılar?
n Ben oynadığım dönemde Al-
paslan Eratlı, Cemil Turan, Sel-

çuk Yula ve Oğuz Çetin ile birlikte
oynadım. Yabancı olarak Mara-

dona Cruyff. Bu dönemde İİkay
Gündoğan, Hakan Çalhanoğlu, Altay

Bayındır ile Avrupa da oynayan Burak
Yılmaz, Zeki Çelik, Yusuf Yazıcı, Çağ-

lar Söyüncü ve Merih Demiral beni çok
gururlandırıyorlar. Yabancı olarak  Messi
ve Ronaldo beğendiğim yabancılardır.
n 1993 yılında Mersin İdman Yur-

Süper Fener
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Süper Fener

du’nda başlayan ve halen devam eden bir antrenör-
lük kariyeriniz var. Alt liglerde şampiyonluklar yaşa-
dınız.
n Turgutluspor, Tarsusidmanyurdu, Bucaspor, Balıke-
sirspor, Sakaryaspor, Göztepe, Boluspor, Kartalspor, Ma-
latyaspor, Bayburtspor, Nevşehirspor, Erzincanspor,
Amedspor’u çalıştırdım.

Bucaspor ile süper lige çıktık, Göztepe ile 1. Lige
çıktık. Tarsusidmanyurdu ve Baybutspor’u 2. Lige çıkar-
tarak bu başarıları ve mutlulukları yaşadım. 
n Bunlarda hangisi senin için daha anlamlıydı?
n Benim için hepsinin ayrı bir değeri ve anlamı vardı.
Çünkü bütün teknik direktör ve oyunculuk hayatımdaki
yaşadığım şampiyonluklarda büyük bir emek mücadele
ve inanç vardı. Bu anlamda kendimi çok şanslı hissedi-
yorum. 
n Şimdi neler yapıyorsunuz?
n Şu anda Amedspor’da Teknik Direktör olarak görev ya-
pıyorum. Takımın başarısı için arkadaşlarla çalışıyoruz. 
n Hocam Türkiye ve dünyada yaşanan bir salgın var.
an. Bu dönemin  sizce spora ve sosyal hayata etkileri
neler oldu?
n Pandemi bütün dünyada olduğu gibi ülkemizde de he-
pimizi derinden etkiledi. Bir yandan sağlığımızı koru-
maya çalışırken diğer yandan da işimizi yapmaya
çalışıyoruz. Büyük sektörler gibi futbolda pandemiden
nasibini aldı. Maçları seyircisiz oynamak futbolun coşku-
sunu heyecanını götürdü. 

Her maç öncesi test olmak ve sonucunu beklemekte

büyük stres yaratıyor. Pandemiden dolayı kadrolarda
büyük sıkıntılar yaşıyoruz. Ben de covid19’un zorluğunu
sıkıntısını yaşayarak gördüm. İnşallah kısa zamanda
pandemiyi atlatarak hayatımızı normal yaşamaya başla-
rız.. 

KENDİ EKİBİmİ KENDİm SEçERİm,  TAKImA FAYDALI 
ARKADAŞLARLA çALIŞmAYA ÖzEN GÖSTERİRİm

n Hocam özellikle 1. lig, 2.lig gibi alt liglerde çoğu
zaman hocaların kendi ekiplerini seçme şansı pek ol-
muyor. Kulüp yönetimleri belirliyor kimlerle çalışa-
cağınızı. Peki siz  teknik ekibinizi kendiniz mi
seçiyorsunuz?   
n Teknik direktörlük hayatımda teknik ekibimi her zaman
ben seçtim. Zira bu seçimlerde ağırlıklı olarak araştırıp
bana ve takıma faydalı olabilecek arkadaşlar seçmeye
özen gösteriyorum.
n Milli takımda Şenol Hoca yönetimi ile gelişmeler
oldu sen bunu neye bağlıyorsun?
n Şenol hoca 2002 dünya kupasında da önemli başarı
yakalamıştı. Son yıllarda beşiktaş ve milli takımdaki yap-
tığı işlerle önemli başarılara imza attı. Bu dönemdeki milli
takım genç ve yetenekli oyunculardan oluşuyor. Bunların
biri çoğunun Avrupa da oynaması nedeniyle 2021 yılın-
daki dünya kupasında başarılı işler yapacağını düşünü-
yorum. 
n Son dönemde VAR çok tartışılıyor, sizin fikriniz
nedir?
n VAR yeni bir uygulama, zaman içerisinde daha da otu-
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Bu sezon başında yapılan flaş transfer-
lerle ligin favorisi olan Fenerbahçe,
lig sonunda şampiyonluk şansını

maalesef mucizelere bıraktı.
Sezonun geneline baktığımız zaman

istenilen seviyeye çıkamayan Fener-
bahçe takım olmakta çok geç kaldı. Erol
Bulut’un gidişiyle takım oyununda farklılıklar
oldu. Emre Belözoğlu’nun ilk hocalık tecrübesi
bence sınıfı geçti. Yapılan taktiksel değişiklikler
hemen etkisini gösterdi. 

Emre hocanın özellikle oyunun
merkezine koyduğu Sosa, takımı
oynatmaya başladı diyebiliriz. Gus-
tavo ile farklı oyun tarzına sahip olan
Sosa’nın etkisi kısa zamanda oyna-
nan maçlarda hissedildi. Fener-
bahçe’nin Alanya da güzel futbolunu
gördükten sonra, Erol hoca ile yollar
daha erken ayrılabilirdi diye düşün-
düm..   Erzurumspor’a karşı ortaya ko-
nulan futbol da alkışlanır. Burada
geçtiğimiz haftalarda takıma ısınamayan
Mesut formuna kavuştuğunda işler farklı-
laşacaktır. Bu arada BJK liderliğini istikrarlı

futbolu ile sürdürmeye devam ediyor. Kalan
3 maç şampiyonu belirliyecektir.                                                                                               

Geç yapılan teknik direktör değişikliği-
nin gelecek sezonda da kalıcı olması is-
tikrar açısından önemlidir.

Fenerbahçe’nin bu kadrosuna fazla
transfere ihtiyaç yok. İki kaliteli golcü ile Fe-

nerbahçe gelecek sezon bu ligin şampiyonu
olur. Yapılacak en kötü şey daha önce yapıldığı
gibi bu takıma çok transfer yapmaktır. Takımı
daha önce yapılan hatalar gibi hiç bozmadan ya-
pılacak nokta transferlerle şampiyonluk gelir.

Yazımın sonunda Fenerbahçe Beko’ya de-
ğinmek istiyorum. Vesely’nin sakatlığı ve ha-
kemlerin taraflı kararlarıyla Final Four umutları
yarıda kaldı. Özellikle Rusya’daki maçlarda
takım çok iyi mücadele etti. 4. Periyotlarda
takımın direnci düşünce farklı mağlubiyetler
kaçınılmaz oldu. Bu sezon Anadolu Efes’e
karşı alınabilecek bir Türkiye Şampiyonluğu
taraftarları bir nebzede olsa mutlu eder ka-
naatindeyim.

Ülker Stadyumu Fenerbahçe Şükrü Saracoğlu Spor Kom-
pleksi 1907 Tribünü’nde gerçekleştirilen lansmana Fe-
nerbahçe Başkanı Ali Koç ile birlikte Yönetim Kurulu

Üyeleri Sevil Zeynep Becan, Turhan Şahin, Futbol A Takım
Direktörü Emre Belözoğlu, Fenerbahçe Futbol Akademisi
Mentörü Kemal Aslan, Fenerbahçe Kaleci Antrenörü Michael

Kraft ve genç kalecilerimiz ka-
tıldı.

Fenerbahçe Tv’den canlı
yayınlanan Emirhan Erdo-
ğan’ın sunuculuğunu yaptığı
lansmanda kitabın içeriği ile

b i l g i
veren Bülent
Arslan, tecrübelerini de katılım-
cılarla paylaştı Lansmanın sonunda Bü-
lent Arslan’a emekleri için teşekkür eden
Ali Koç, “Bütün kalecilerimizi bugün bu-
raya getirecektik ancak covid dolayısıyla
sıkıntılar yaşıyoruz. Onun için Altay ve
Harun bilahare sizlere gelip, imzalı forma-
larıyla kitabınızı sizin elinizden alacaklar.
Bu eseri sadece bizlere değil tüm futbol
dünyasına kazandırdığınız için teşekkür
ederiz” dedi.

2021 MAYISGÜNDEM
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Cemil
TURAN

Fenerbahçe Ligin Sonunda 
Takım oLdu

Eski Kalecimiz Bülent Arslan’ın kitabı “Kaledeki Açı”nın lansmanı  
21 Nisan’da Fenerbahçe Stadı’nda 1907 tribününde yapıldı.

Ali Koç “Bu eseri sadece bizlere değil tüm futbol 
dünyasına kazandırdığınız için teşekkür ederiz”

Bülent Arslan
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Süper ligde son 3 hafta maç-
larına baktığımızda 81
puan ile BJK lider 76 pu-

anla Fenerbahçe 2. GS da 75
puanla 3. olarak sıralamada
yer alıyor.

Beşiktaş bu sezon kısıtlı
kadrosu ile takım oyununu iyi
uygulayarak şampiyonluğun en
büyük adayı GS bu hafta sonu yenerlerse şampiyonluk-
larını garanti etmiş olurlar. Bize gene hüsran; ya ikincilik
ya da üçüncülük.  Allah bereket versin diyeceğiz.

Bir mucize olursa? Hayatta olmaz diye bir şey yok.
Fenerbahçe’nin
Denizli de birlikte
y a ş a d ı ğ ı m ı z
travma hala unu-
tulmuş değil.
Gerçi orada farklı
faktörler vardı.

Netice de
8.sezona şampi-
yon olamadan gi-
riyoruz. Bu da
Fenerbahçe için
bir ilk oluyor...

Lig bitiminde
5-6 Haziran da
Fenerbahçe de
olağan kongre
var. Ali Koç aday-
lığını şimdilik
açıklamadı ama
tekrar aday olacaktır. Koç ailesinde başarısızlık asla
kabul edilmeyecek bir şey olduğundan Ali Koç daha bi-
linçli ve çalışarak bunu elde etmeye çalışacaktır. Bu
durum tüm Fenerbahçeliler için önemlidir.

8. kez şampiyon olamama fobisi de inşallah yeni se-
zonda sona erecektir. Artık bu durum kaçınılmazdır. Biz-
lerde her zaman olduğu gibi birlikte çalışarak destek
vereceğiz. Bu arada yanlışları da sakınmadan yazaca-
ğız.

Biz Süper Fener Gazetesi’nde, Facebook da kurdu-
ğumuz grupta ve sosyal medya kanallarımızda, takımı-
mıza, yönetim ve başkanımıza hakaret olsun, kötü
söz olsun, böyle bir eyleme şartlar ne olursa olsun mü-
saade etmedik ve etmeyiz de.

Çünkü ortada Fenerbahçe için yapılmak istenen ça-
lışmalar var. Hatalar olabilir, karşılığında da terbiye
sınırları içinde eleştiri olacaktır. Bundan önce Aziz Yıl-

dırım yönetimine yapılan saldı-
rıları hiç unutmuyoruz. İnanıyo-
rum ki bunları yapanlar inşallah
akıllanmışlar ve yaşananlardan
ders çıkarmışlardır. Yukarıda
Allah var unutmayalım.

Fenerbahçe ligin bitiminden
sonra yeni sezon için transfer
çalışmaları yapılmalı. Transfer

demişken çok rica ediyorum takıma flaş isim almayın.
Josef Souza gibi takım oyununa destek veren oyuncular
alın, az da olsa Anadolu takımlarından örnek alın. Artık
paraları çöp olacak transferlere harcamayın.

Takım olalım. Biz üç sezondur takım olamadık. Her
maça farklı oyuncu ve sistem ile çıktık. Geriye bakmak
benim canımı acıtıyor, kolay değil kazanılmış değerleri
bir çırpıda kaybetmek. Bunları tekrar kazanmak epey
zaman alacaktır.

Fenerbahçe Beko Erkek Basketbol takımı sezona
çok kötü başlamıştı. Hocanın yeni olmasının da bunda
etkisi var. Sonrasında yapılan nokta transferler takımın
ayağa kalkmasını sağladı.

Türkiye liginde iyi neticeler alan takım, Avrupa i li-
ginde finale kalmaya gücü yetmedi. Bunda yaşanan
şanssızlıklarda rol oynadı. Yönetim de burada süreci iyi
yönetemedi.

Ne yapalım seneye demekten başka söylenecek söz
yok. Hayırlısı. 

2021 MAYIS GÜNDEM
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Süper Fener

Atila
BARTIN

YENİ SEZONDA TEK HEDEF
ŞAMPİYONLUK OLMALIDIR
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Ali Koç Fenerbahçe Kulübü’ ne baş-
kan seçildiğinde, camiada beklenti-
ler tavan yapmıştı. 

Mesela en iyi teknik direktörlerden
biri futbol takımının başına getirilecekti.
Mesela Avrupa ya da Dünya yıldızları
Fenerbahçe de forma giyecekti. Şam-

piyonluklara ambargo koyacaktı Fe-
nerbahçe. Amatör şubelerin
kazandığı kupalara müzede yer kal-

mayacaktı. Evet,  Sarı- Lacivertli camia
ve taraftarlar bu hayalleri kurmuşlardı Ali
Koç ve ekibi göreve geldiğinde. Aslında
Ali Koç seçildiği gün “Size şampiyon-
luk sözü vermiyorum. Ama hep bir-
likte gururla övüneceğimiz bir
Fenerbahçe sözü veriyorum” demişti.

Fenerbahçe amatör branşlardan
asla vazgeçmeyen bir spor ku-

l ü -
büdür. Ancak futbolun yeri çok ayrıdır.
Futbol takımının şampiyon olmadığı
her sezon işkence gibidir. Ama şampi-
yonluklarda ülkede yer yerinden oynar.
Kutlamalar yurt içi ve dışında aylarca
sürerdi. İki ya da üç yılda bir şampiyon-

luk gelmezse, yaşam haram olur Fe-
nerbahçe’ye gönül verenlere. Aziz
Yıldırım’ın son 4 yılında şampiyonlu
yaşayamadı Fenerbahçe. Ali Koç
ve ekibi de 3 yıllık ilk dönemlerinde
şampiyonluk göremedi. Fener-
bahçe camiası son 7 yılı şampiyon-
suzlukla geçirdi. Bu bir rekor 114
yıllık Fenerbahçe tarihinde. Ali Koç

Yalçın
TÜRK

ALİ KOÇ’ A 
RAKİP ÇIKMAZ
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2021 MAYIS GÜNDEMSüper Fener
yönetiminde Fenerbahçe futbol takımı çok
sıkıntılı sezonlar geçirdi.  2018 – 2019 se-
zonunda haftalarca küme düşme stresi
yaşadı Sarı – Lacivertliler. 2019 – 2020 de
son haftalarda alınan seri galibiyetlerle alt
sıralardan kurtuldu. 2020 – 2021 sezo-
nuna çok iddialı girmesine rağmen, Fe-
nerbahçe bir türlü rakiplerini geçip arayı
açamadı. Özellikle ligin ilk yarısında Ka-
dıköy’ de yenilgiler alıp puanları dağıttı.
Ara transferde Mesut Özil, İrfan Can Kah-
veci ve Szalayi takviyeleri yapıldı.  Son 6
haftaya girildiğinde Beşiktaş ile puan farkı
üçe kadar indi. Camia şampiyonluk için
umutlandı. Ancak Alanya deplasmanın da
alınan beraberlik, tüm hayalleri yıktı.   Do-
layısıyla Ali Koç 3 yıllık ilk döneminde çok
istenen şampiyonluğu yaşatamadı.

Ali Koç döneminde Fenerbahçe 4 tek-
nik adamla çalıştı. İlk 1,5 yılda Sportif Di-
rektör koltuğunda da Comoli vardı. Sonra
işine son verildi. 3 yıllık süreçte 50 ye

yakın transfer yapıldı. Bu tabloya baktığı-
mızda Fenerbahçe de idari bir sistemsizlik
göze çarpıyor. Mesela bu sezona Emre
Belözoğlu Sportif Direktör, Erol Bulut ise
Teknik direktör olarak başladı. Bu arada
uzun bir süre Emre’nin pozisyonunun
açıklanmaması da kafalarda soru işareti
bırakmıştı. Sonrasında Erol Bulut ile yollar
ayrıldı.  Emre Belözoğlu teknik direktör-
lüğe getirildi. Bu kan değişikliği Fener-
bahçe ye yaradı. Ancak şampiyonluk
kapısını aralamaya yetmedi. Plansız,
programsız bir dönem yaşandığı ortada.
Buna futbol takımının haftalarca süren
vasat ve altındaki performansını eklediği-
mizde, başarının neden gelmediğini anla-
mak hiç de zor olmasa gerek.

Haziran ayının ilk haftasında Fener-
bahçe’nin olağan kongresi var. Ali Koç
büyük bir ihtimalle tek aday olarak girecek
seçimlere. Hoş aday çıksa da Ali Koç yine
kazanır. Çünkü Ali Koç’un bir dönem daha

görev yapmasını isteyenler çoğunlukta.
Ama artık çok rahat olamayacak Ali Baş-
kan. Çünkü dördüncü yılında futbol takımı
mutlaka şampiyon olmalı. Başarı gel-
mezse taraftar ve kongre üyelerinin des-
teği hayli zayıflar. Hatta bir olağanüstü
kongre bile gündeme gelebilir. Ali Koç ku-
lübü tanıyan isimlerden güçlü bir yönetim
kurulu oluşturmalı. 3 ya da 4 nokta trans-
feri erkenden bitirip yeni sezona sorunsuz
ve özgüvenli bir adım atmalı. Ve son
cümle; Fenerbahçe’de taraftarlar ile kon-
gre üyeleri arasında ki gerginlik her geçen
gün artıyor. Üst seviye de bir kenetlenme
şimdilik çok uzak gözüküyor. Çünkü 2018
kongresinde yaşanan tatsızlıklar hala ye-
rinde duruyor. Ama taraftar ve kongre
üyesi kenetlenmesini Başkan Ali Koç sağ-
layabilir. Bu sorunun çözülmesi % 50
şampiyonluk demektir.   

11
Ali Koç: “Şampiyonluk İnancımızdan Vazgeçmedik”

"Büyük taraftar desteğiyle daha da güçlenen
takımlar, taraftarsız kalmaktan fazlasıyla
etkilendi. Geldiğimiz nokta itibarıyla bak-

tığımızda iç sahada olumsuz anlamda rekor
kırarken, dış sahada üstün bir performans
sergilediğimiz garip bir sezon yaşıyoruz. Avru-
pa'da da büyük takımlar beklenmedik sonuçlara
imza atıyor. Kaybetmememiz gereken puanları
kaybettik. Bunlarla beraber göz göre göre hakem
hatalarından kaybettiğimiz, heba olan puan-
larımız var. Her şeye rağmen toparlanmayı bildik
ve şampiyonluk inancımızdan vazgeçmedik. Şu
an geldiğimiz noktada tüm olumsuzluklara rağ-
men son maçlarda sergilediğimiz performans,
takımımızın yakaladığı kimya ve birkaç hafta
öncesine kadar hayal olarak gördükleri şampiy-
onluğun camiamızın yakaladığı havayla bir kez
daha takımımız şampiyonlukla telaffuz edilmeye
başlandı. Kadro derinliğimiz bu süreçte bize rek-
abet avantajı oluşturacaktır. Bu avantajı kulla-
narak sakatlık ve koronaya yakalanmadan hak
ettiğimiz şampiyonluğa ulaşmak en büyük hede-
fimiz. Takımımızın bugünlerinde önemli payı olan
Erol hocamıza da teşekkür ediyorum. Onun da
bu süreçte katkıları çok büyüktür."
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Dünya ve Avrupa Şampiyonu apoletiyle
Tokyo Olimpiyatları’nda ülkemizi tem-
sil edecek Fenerbahçeli milli atlet

Ramil Guliyev, TRT Spor 2’de yayınlanan
“Halkadan Meşaleye” başarı öyküsünü
anlattı. Şampiyon sporcumuzun açıkla-
malarından derlediklerimiz şöyle:

"Sporcu bir aileden geliyorum. Annem
ve babam sporcu. Küçük yaşlardan itiba-
ren spor branşlarını ve yarışları takip edi-
yorum. 

Olimpiyatlar, Dünya Şampiyonaları...
Çocukluktan itibaren spor bende aşk gibi
başladı.

2013 yılında tamamen Türkiye’ye ta-
şındık. 2005 yılından itibaren uluslararası
yarışlara katılmaya başladım. Yıldızlar ve
gençlerde derece yaptıktan sonra,
dünya seviyesinde de-
rece yapa-

bileceğimi hissediyordum ve bunun için
bir şeyleri değiştirmem lazımdı. Azerbay-
can’da spor yapmak için çok iyi şartlar
yoktu. 2009 yılında Fenerbahçe Spor Ku-
lübü adına yarışmaya başladım. Burada
şartlar daha iyiydi. Fenerbahçe Spor Ku-
lübü’nün desteğiyle Türkiye’ye taşındık ve
Türkiye adına yarışıyoruz.

Bazı insanlar şanslı olabiliyor, zorluk
çekmeden bir şeyleri kazanabiliyorlar ama
bir şeyi kolay kazanınca insan onun de-
ğerini bilmiyor. Kazanıyor ve hemen kay-
bediyor. Ben kazandığım şeyleri zorlukla;
çok çalışıp kazanıyorum ve bunun değe-
rinin farklı olduğunu hissediyorum.

FENERBAHÇE 
SPOR 
KULÜBÜ 
BENİM İÇİN 
AİLE GİBİ
F e n e r b a h ç e

Spor Kulübü benim
için sadece spor
kulübü değil.
Benim için aile
gibi. Benim için

İYİ ANIMDA, KÖTÜ ANIMDA 
FENERBAHÇE HEP YANIMDAYDI

Ramil Guliyev
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her şeyi yapıyorlar. Sadece futbola değil,
diğer sporlara da destek oluyorlar. Bu
basit bir destek değil.

Sporcunun hayatı tamamen spor.
Sabah erken saatlerde kalkarak çalış-
maya başlıyoruz. Günün 24 saati çalışı-
yoruz, diyebiliriz. Uyku da bizim için
toparlanma süresi. Hayatımızın yüzde
yüzü spor. Fenerbahçe Spor Kulübü bana
bu imkanları verdi ve iyi anımda, kötü
anımda hep yanımdaydı. Sadece aileden
böyle bir destek görebilirsin.

KENDİMİ BURADA YABANCI 
HİSSETMİYORUM

Türkiye’ye taşındıkdan sonra 3
sene uluslararası müsabakalarda

yarışamıyordum çünkü ak-
tarma periyodu vardı. Her
sporcunun isminin önünde
bir bayrak var. Her sporcu
kendi ülkesini temsil ediyor.
Ben de Azerbaycan’dan
geldim. Aynı milletiz. Çok
büyük fark hissetmiyorum.
Farklı bir şehre gidince
nasıl bir farklı oluyorsa,

ben de sadece öyle bir
f a r k

hissediyorum. Kendimi burada yabancı
hissetmiyorum ve milletimizi yurt dışında
temsil ediyoruz. 

YAPTIĞINIZ İŞTE EN ÖNEMLİSİ 
KENDİNİZE İNANMAK
Bana çok yerde çok kişi ‘sen onu ya-

pamazsın’ diyordu. Ben de ‘niye yapa-
mam?’ diye soruyordum. Cevap olarak da
‘Türklerde olmaz öyle bir şey, koşmaz.
Kimse koştu mu, koşmadı’ gibi şeyler söy-
lüyorlardı. Ama ben ‘neden olmasın, ben
yaparım’ dedim. Yaptığımız işte en önemli
şey kendine inanmak ve yaptığın işe inan-
mak. Bir sene sonra olmazsa beş sene
sonra olur, beş sene sonra olmazsa 10
sene sonra olur. Bu dünyada olmayan bir
şey yok. Ben çok mutluyum. Çünkü böyle
bir spor dalında Dünya Şampiyonu olmak

çok başka bir duygu.
Biz, 24 saat çalışıyoruz ve başarılı so-

nuçlara imza atmış olmak bizi motive edi-
yor. Kazandığım yarışların insanları mutlu
ettiğini görünce kendim de çok mutlu olu-
yorum. Bu benim için en önemli nokta.

Olimpiyat 4 yılda bir yapılıyor. O anı
sadece dört yılda bir yakalayabilirsin. Ay-
rıca o seviyeye çok hazırlanarak gidiyo-
ruz. Buradaki en önemli nokta da hata
yapmamak! Yani teknik ve taktik olarak
hata yapmamak. Bir söz vardır, sen ken-
dini içten yakıyorsun ve o enerjiyle çok
strese girince kendi kendini yakabilirsin.
O oldukça önemli. Psikolojik olarak ken-
dini tutabilme ve toparlayabilme nokta-
sında bir tecrüben olmalı.

Bana sosyal medyadan yazanlar olu-
yor, büyük destek veriyorlar. Bu gerçek
anlamda çok büyük bir destek. Bu da
bana büyük enerji veriyor. Önemli olan in-
sanları mutlu etmek. Çok insan vardır ki,
‘Ben spora yarın başlarım, hafta başından
itibaren başlarım’ gibi şeyler söyler. Belki
ben koşunca o insanlar da (ilham alarak)
aynı gün başlar spora diye düşünürüm.
Her insanın hayatında sporun olması
lazım çünkü ne kadar spor olursa o kadar
sağlıklı olursunuz."
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Kadın Basketbol liginde şu an itibari ile Play Off’ lar oynanı-

yor. Fenerbahçe Öznur Kablo, Play Off çeyrek finalde Hatay
Büyükşehir Belediyesporu iki maçta da yenerek Play Off

yarı finaline yükseldi. Yarı final 3 maç üzerinden oynandı. İki
maç sahanızda oynanırken, bir maç rakip sahada oynandı. 3
maçtan da farklı galibiyetlerle çıkan Fenerbahçe finale kalarak
rakibinin kim olacağını beklemeye başladı. Fenerbahçe finalde
, Nesibe Aydın- G.Saray maçının galibi ile eşleşecek.

Fenerbahçe Öznur Kablo, Euroleague arenasında 7. kez
Final Four oynamak için parkeye çıkmış ve rakibi Ummc Eka-
terinburg olmuştur. Rakip bu maça gelinceye kadar Euroleague
kupasını 5 kez müzesine götürmüştür. Maçın geneline baktığı-
mızda iki takımda birlerini çok az sayı farkı ile takip etti. Önemli
bir noktada; Fenerbahçe toplamda 67 şut kullanırken, bunların
26sı dış şut, 41i orta mesafe şut olmuş,

Ancak isabet oranı dış şutlarda %46.2 olurken, orta mesafeli
şutlarda %36.6 olmuş. Ekaterinburg ise, o da 67 şut kullanmış,
ancak 9u dış şut olurken, 58 i orta mesafe olmuş, ancak isabet
oranı dış şutlarda %55.6 olurken, orta mesafeli şutlarda %53.4
olmuş. Özetle şut isabet oranı dengesi rakip için ağır basmış.
Sadece maç içinde bir kez ilk çeyreğin sonlarında bir sayı ile
öne geçebilmişiz. Diğer önemli nokta top kayıpların da  7/12 üs-
tünlük sağlamışız. Rakip karşısında eksi olarak gözüken en
önemli noktalardan biri rakip 8 oyuncudan katkı alırken Fener-
bahçe 6 oyuncudan katkı almış. Burada maçın kaderini değiş-
tiren uzun oyuncuların devreye girdiğini görüyoruz. Şöyle ki;
Fenerbahçe Öznur Kablo’ nun 3 uzun oyuncusu toplamda 10
sayı katkısı verirken, rakip 3 uzun oyuncu 29 sayı katkısı ver-
miş. Zaten rakip 33/36 rib üstünlüğünü de ele geçirmiş. Boyalı
alanda rakip bizden daha başarılı olmuş. Boy ortalamaları da
bizim uzunlara göre daha fazla. Bahsettiğim uzunlar 5 numara
pozisyonunda oynuyorlar. Her iki takım içinde geçerli bir durum.
Özetle bizim iki uzun hiç sayı katkısı vermemiş sadece diğer
uzunumuz 10 sayı katkısı vermiş. Şimdi sesli düşünmeye çalı-
şıyorum; Rakip takımın bize göre üstünlüğü 5 numaralarda bi-
linirken, bizde var olan uzunların sadece biri sayı yapabilirken,
diğeri daha çok rib larda başarılı sayı ortalamaları da oldukça
düşük iken, bunları sezon başında takımı oluştururken belli ise,
niye bize faydalı olamayacağı geçtiğimiz sezonda da görmüş

JAK
BENZONANA

Fenerbahçe’nin Büyüklüğü
Başka Bir Büyüklüktür...
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iken Laura Nicholls(oynadığı maçlar 0
sayı) adlı oyuncuyu sadece Avrupa da
oynamak için transfer ederiz? Bu uzun-
larla bizim bu takımı yenemeyeceğimiz
ve eşleşebilme oranı %95 lerde iken
niye bu önlemi almadık bilemiyorum.
Çünkü 7 seneden sonra G.Sarayın bile
1 şampiyonluğu varken, artık bizim
şampiyonluk senemiz 2020-2021 sezo-
nuydu ve biz takımı buna göre kurma-
lıydık. Zaten 3. Olduğumuz ve
yendiğimiz takım yenebileceğimiz bir ta-
kımdı. Bizim bu organizasyonda bu
şartlarda yenemeyeceğimiz tek takım
Ekaterinburg takımı idi öyle de oldu.
Bunun dışında koç ve teknik ekip ve
oyuncular yapılması gerekeni yaptı-
lar.

Fenerbahçe Beko Euroleague
de gurubu 7. Bitirerek CSKA Mos-
kova ile eşleşti.  3 maçı kazanacak
takım Final Four’a kalacak. Ancak
şansızlıklar Barcelona maçında Vesely
nin sakatlanması ile başladı, daha
sonra Corona nın ortaya çıkması ile,

Koç, Ulanovas, Eddie, Pierre,
Dixon ve Ahmet’in sakatlığı ile 6 oyun-
cudan yoksun bir şekilde Play Off a ha-
zırlanmaya başladık. Dar olan rotasyon
daha da daralarak bizi çıkmaza doğru
sürükledi. İlk maçta bir ara 3. Çeyrek
sonlarına doğru öne geçmeyi başardık,
ancak tüm yükün 6 oyuncunun üstünde
olması(rakip 10 oyuncu katkı verdi),
beklediğimiz extra katkının gelme-
mesi(Perez 13 dakika süre 0 sayı-1as-
1tç,   Melih 17 dakika süre 0
sayı-1rib-1tk), (bu arada Perez’in nasıl
transfer yapıldığını ve ne gibi özellikleri
olduğunu gerçekten merak ediyorum?)
dolayısı ile son çeyrekte yorgunluğun
giderek artması bize yenilgiyi getirdi.
İkinci maç ta saha avantajından dolayı
rakip sahada oynandı. İlk çeyreğe hem
iyi bir giriş hem kötü bir başlangıç oldu.
De colo iyi oynarken maçın başında
omuz+dirsek karışımı bir vuruş ile yere
düşürüldü, burnu kanamaya başladı ve
oyundan çıkarak soyunma odasına
gitti(hakemler bunu görmek istemedik-
leri için herhangi bir düdük çalmadılar)
orada tedavisi yapıldı. İyi giriş ise De
Colo nun eksikliğine rağmen ilk çeyreği
önde bitirmemiz oldu. Daha sonra ikinci
çeyrek başlarında tedavisi biten De
Colo oyuna girdi. Bu arada iyileşen Pi-
erre sahaya çıktı, hastalıktan yeni kalk-
mış olmasına rağmen takımı adına
önemli katkı yaptı. Dolayısı ile ilk maça
nazaran takım yükünü çeken oyuncu
sayısı 7 oldu. Melih 18 dakika süre alır-
ken 0sayı-1rib-1tk,   Kenan 0 sayı-1rib-
1as ile maçı bitirdi. Maçın kırılma
noktasında 3. Çeyrekte skor 52-51 iken
Kenan 4 serbest atıştan faydalanama-
yarak  öne geçmemizi engelledi, dönen
topu 3 sayı olarak değerlendiren rakip 5
sayı ile öne geçti , sonrasında bir daha
o şekil bir fırsat ele geçiremeyen takımı-

mız sahadan yenilgi ile ayrıldı. 3. Maçı
İstanbul da oynayan Fenerbahçe Beko
planlanmış senaryonun son ayağında
rakibine yenilerek Euroleague arena-
sına veda etti. Vesely nin iyileşip bu
maçta sahaya çıkması bizi ne kadar
umutlandırmıştı. Ancak rakibin faul yap-
tığı sırada hücum faul olarak Vesely ça-
lınması arkadan çalınan teknik faul ile 5
faulle oyun dışı kalması ile bir anlamda
istenen olmuş CSKA Moskova Final Fo-
ur’a kalmıştır. Burada incelenmesi gere-
ken Vesely’e çalınan faul. Hakem
kitabında da yazdığı gibi dikey lik pren-
sibine göre oyuncu yukarı doğru sıçra-
dığı zaman düşeceği yer sıçradığı
yerdir, bu durumda düşeceği yere rakip
oyuncu girdiği an rakip oyuncu faul yap-
maktadır zira sıçrayan oyuncunun dü-
şeceği yeri rakip oyuncu işgal etmiş ve
doğal olarak rakip oyuncu orayı işgal et-
tiği için  sıçrayan oyuncu rakip oyuncu-
nun üstüne devrilmiştir. Çok açık ve çok
bariz bir tablo ortada iken kırılma nok-
tası burada iken ne yazık ki Euroleague
organizasyonu sınıfta kalmıştır. İkinci
maçta De Colo’ya yapılan sindirme ha-
rekatı bir sonraki maçta Vesely’e yapıl-
mış ve uygulanan plan yerine gelmiştir.
Şimdi bu durumda yöneticiler ne yap-
mış? Olmaması için nasıl bir önlem alın-
mıştır? Özetle hiçbir şey yapılmamıştır.
2016 Berlin de oynanan Final Four’da 5
sene önce, finalde bu takıma karşı hak-
kımızın nasıl yenildiği çalınan son sa-
niye düdükleri ile apaçık ortada iken,
aynı takımla Play Off’ta aynı şekilde ça-
lınan düdüklerle Fenerbahçe Beko
devre dışı bırakılmıştır. Belli ki tarih te-
kerrür etmiş fakat maçlar sadece seyirci
gibi seyredilmiş hiçbir önlem alınmamış-
tır. 

SARI LACİVERT SEVGİ İLE 
KALIN….
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Profesyonel futbol kariyerine
ise SK Rapid Wien II'de start
veren Szalai daha sonra
Mezokövesd Zsory FC ve
Apollon Limassol kadrolarında
yer aldı. Macaristan A Milli
Takımı'nda 8 maça çıkan Sza-
lai, Macaristan U-21 Milli
Takımı'nda görev yaptığı 18
maçta 2 gol kaydetti.

17 Ocak 2021 tarihinde 2 mil-
yon avro karşılığında Apollon
Lemesu takımından Fenerbah-
çe'ye transfer oldu. Fener-
bahçe ile 4,5 yıllık sözleşmeye
imza atan Szalai, 41 numaralı
formayı tercih etti.

Fenerbahçe'nin yeni savun-
macısı Attila Szalai, 20 Ocak
1998 tarihinde Budapeşte'de
dünyaya geldi. Futbol kariyer-
ine doğduğu ülkenin takım-
larından başlayan genç
savunmacı, Godi SE, Vac FC,
Kubala Akademia ve AKA
Rapid Wien altyapılarında
forma giydi.

SZ
AL
Aİ
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Attila, Macaristan U-19 Milli
Takımı formasını 13 maçta ter-
letti. Macaristan U-16 Milli
Takımı'nda ise 11 maçta süre
aldı. 22 yaşındaki savunma
oyuncusunun tam adı
Attila Árpád Szalai
Doğum tarihi 20 Ocak
1998 (23 yaşında)
Boyu 1,92 m (6 ft 3 1⁄2 in)

Fenerbahçe taraftarının kendisini 
Diego Lugano'ya benzetmesi üzerine Szalai “ Lu-
gano'ya benzetilmek benim için çok güzel bir ilti-
fat. Taraftarların benzetmesi beni çok memnun
ediyor ama benim kendimi geliştirmem gereken
noktalar var. Bunu biliyorum ve bu noktada çalışı-
yorum.” diyor.
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Fenerbahçe Opet Kadın Voleybol Takımımız, yeni sezon
yapılanması kapsamında kadrosuna genç pasör çaprazı
Tutku Burcu Yüzgenç’i ve Nilüfer

Belediyespor forması giyen 1997
doğumlu milli pasör Buse Ünal kattı.

Tutku Burcu Yüzgenç 
1999 yılında Ankara’da doğan

Tutku Burcu, Gazi Üniversitesi
Spor Kulübü’nde voleybola
başladı. Başarılı pasör çaprazı,
henüz 16 yaşında Halkbank A
Takımı’nda forma giymeye
başladı. 4 sezon Halkbank for-
ması giyen Tutku Burcu, son-
rasında PTT Spor’da 1 sezon ve
Karayolları’nda 2 sezon forma giydi.
Yükselen performansı ile küçük yaş
kategorilerinden itibaren Milli takımda da
görev alan Yüzgenç, 2015 CEV U18 Avrupa

Şampiyonası, 2015 FIVB U18
Dünya Şampiyonası, 2015 EYOF

Avrupa Gençlik Olimpiyatları
Festivali, 2016 FIVB Dünya

Grand Prix ve 2017 FIVB
U20 Dünya Şampiyonasına
katıldı.

Buse Ünal
Voleybola 2004 yılında

Arkas Spor altyapısında
başlayan Buse Ünal, 2011
yılında Ankara ekibi İl-

bank’a transfer oldu. İlbank
altyapısında 2013 yılında ilk

şampiyonluğunu yaşayan milli
voleybolcu yükselen grafiği

sayesinde henüz 17 yaşındayken İl-
bank A Takımının formasını giymeye başladı. A

Takım formasını terlettiği dönemde de performansıyla takımın
önemli bir parçası haline gelen Buse Ünal, İlbank’ın 2016-2017
sezonunda Sultanlar Ligi’ne yükselmesinde pay sahibi oldu.

2017-2018 sezonunda Manisa Büyükşehir Belediyespor
Kulübü’nde kiralık olarak forma giyen Ünal, 2018-2021

yılları arasında Bursa temsilcisi Nilüfer Belediye-
spor’da görev aldı.

Kulüp takımlarındaki performansıyla milli formayı
genç yaş kategorilerinde giyme başarısı gösteren
Buse Ünal, 2018 yılından bu yana terlettiği A Milli
Kadın Voleybol Takımımız ile VNL Milletler Ligi İk-
inciliği (2018), Akdeniz Oyunları Üçüncülüğü
(2018) ve Gloria Kupası İkinciliği (2019) gibi önemli
başarılar da elde etti.

Mina
Popovic
Uzun süre

İtalya Ligi’nde forma
giyen Popovic, Sırbis-
tan Milli Takımı’yla da
önemli başarılara
imza attı. Milli voley-
bolcu, 2015 Avrupa
Oyunları'nda ve
Avrupa Voleybol
Şampiyonası'nda bronz
madalya; 2017 Avrupa
Voleybol Şampiyonası'nda
ve 2019 Avrupa Kadınlar Vo- ley-
bol Şampiyonası'nda altın madalya k a z a -
narak kalitesini göstermiş oldu.

Bireysel başarılarıyla da dikkatleri üzerine çeken Mina
Popovic; 2014-2015 Sırbistan Ligi’nde ‘En İyi Servis Atan
Oyuncu’, 2012 CEV U20 Avrupa Şampiyonası’nda ‘En İyi
Blokör’, 2011 U18 FIVB Dünya Şampiyonası’nda ‘En İyi Blokör’
ve 2011 U18 CEV Avrupa Şampiyonası’nda da ‘En İyi Blokör’
gibi kişisel başarılara imza attı.

Ülkemizi olimpiyatlarda temsil
edecek olan Fenerbahçe
Doğuş Yelken Şubemizin

olimpik milli sporcuları Deniz ve Ateş
Çınar, Tokyo Olimpiyatları öncesin-

deki son önemli şampiyona olan
Avrupa Şampiyonası’nda mücadele

edecek.Sporcularımız, Portekiz’de  7
Mayıs’a kadar devam edecek

Avrupa Şampiyonası’nda 21 ülkeden
29 sporcu ile mücadele edecek.

Olimpik sporcularımız 
Deniz ve Ateş Çınar 

Avrupa Şampiyonası’nda 
Mücadele Edecek

18
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Malatya Fenerbahçeliler Derneği,
Ramazan ayında ihtiyaç sahibi

ailelere gıda desteğinde bu-
lundu.Malatya Derneğimiz sosyal so-

rumluluk çalışmaları
kapsamında, içe-
risinde gıda ürün-
lerinin bulunduğu
140 koliyi ihtiyaç

sahibi ailelere
ulaştırdı.

KKTC’de kurulan Fenerbahçeli İş İnsanları Derneği, 1. Olağan
Genel Kurulu’nu gerçekleştirdi. 30 Nisan Cuma günü Girne’de
yapılan Genel Kurul Toplantısı’nda derneğin yönetim, dene-

tim, disiplin ve sicil kurulları belirlendi. Kurucu üyelerden Burçin
Aliusta’nın açılış konuşmasıyla başlayan ve yine kurucu üyeler-

den Ercan İbrahimoğlu’nun
Divan Başkanlığını yaptığı
Genel Kurul’da Duygu Kom-
suoğlu başkanlığa seçildi.

Genel Kurul’da üyelere
hitap eden Duygu Komsuoğlu,
“Dünyanın en büyük spor
kulübü olan Fenerbahçe Spor
Kulübü’nün bir parçası olmak-
tan büyük bir onur ve mutluluk
duyuyoruz. 9 farklı branşta
mücadele veren, olimpiyatlara
en çok sporcu gönderen, bin-
lerce lisanlı sporcu yetiştiren
Fenerbahçemiz, hem
Türkiye’de sporun temel direği
hem de Türkiye’nin en büyük

sivil toplum kuruluşudur. KKTC
Fenerbahçeli İş İnsanları Derneği olarak büyük bir inanç, azim ve
motivasyonla bir taraftan derneğimizi büyütmeye ve geliştirmeye,
diğer taraftan Fenerbahçe Spor Kulübüne ve ülke sporuna katkı
vermeye devam edeceğiz” dedi.

Duygu Komsuoğlu başkanlığındaki yeni yönetim kurulu
önümüzdeki günlerde ilk toplantısını gerçekleştirerek görev
dağılımını yapacak.

Fenerbahçeli milli kürekçimiz Elis Özbay, Hırvatistan'da
yapılan Dünya Kupası Kürek Yarışları'nda hafif kilo iki çift-
ede bronz madalya kazandı.
Fenerbahçeli milli kürekçimiz Elis Özbay, Hırvatistan'ın

başkenti Zagreb'te gerçekleştirilen Dünya Kupası Kürek
Yarışları'nda önemli bir başarı elde etti. Elis Özbay-Mervenur
Uslu ikilisi, hafif kilo iki çifte A finalinde 07:23.89 dere-

ceyle 3. olarak bronz madalya
kazandı. Yarışta kürsünün ilk
basamağına Fransa, ikinci
basamağına ise Belarus çıktı.

Erkeklerde Fenerbahçeli
milli kürekçilerimizden Enes
Yenipazarlı hafif kilo tek çifte A
finalde 5. sırada alırken,
Fenerbahçeli ikili Selahattin
Gürsoy ve Aydın İnanç Şahin
2 tek A finalde, geçtiğimiz
günlerde Olimpiyat kotası
alan kulübümüzün sporcusu
Onat Kazaklı da tek çifte A
finalde 6. oldu.

Malatya Derneğimizden 
Ramazan’da Gıda Yardımı

KKTC Fenerbahçeli İş İnsanları Derneği 
ilk Genel Kurulu’nu yaptı

Milli kürekçimiz Elis Özbay Dünya
üçüncüsü oldu
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2013 yılının sıcak bir Mayıs gününde
Aykut Kocaman’ın istifasıyla
sarsıldı Fenerbahçe camiası,

transfer konusunda başkan Aziz Yıldı-
rım’la anlaşmazlığa düşmüşlerdi. Bu
şok gelişmenin üzerine alelacele
teknik direktör arayışları başladı.
İlk görüşülen isimse Ersun Ya-
nal’dı. Fakat yönetim uzun bir
süre başka teknik adamlarla
da ilgilendi. Sonuç olarak
takvim yaprakları 28 Ha-
ziran Cuma gününü
gösterirken Ersun
Yanal, Fenerbahçe
evliliği resmen baş-
lamış oldu. Sarı la-
c i v e r t l i l e r
2012/2013 sezo-
nunda UEFA Kupa-
sı’nda yarı final o y n a m ı ş ,
aşağı yukarı oturmuş bir takımdı ve
Aykut Kocaman ayrılmadan evvelde
yapılacak transferler büyük oranda be-
lirlenmişti. 

4x4 Fener geliyor manşetleri 
gazete sütunlarını 
süslemeye başlamıştı
Bu doğrultuda Eskişehirspor’dan

Alper Potuk, Zenit’ten Bruno Alves, Ba-
yern Leverkusen’den Michal Kadlec, İs-
tanbul B.B.’den Samuel Holmen transfer
edildi. Reto Ziegler, Orhan Şam, Sezer
Öztürk, Henri Bienvenu (Alper Potuk
transferinde takasta kullanıldı) takımdan
ayrıldı. Milos Krasic Bastia’ya, Miroslav
Stoch’ta Paok’a kiralandı. Alt yapıdan ye-
tişen ve yıllardır çubuklu formayı terleten
Semih Şentürk ve Serdar Kesimal ise
yönetimin kararıyla süresiz kadro dışı bı-
rakıldı. Hazırlık kampında iyi bir görüntü
çizen Fenerbahçe dörder gollü galibiyetler
alınca, 4x4 Fener geliyor manşetleri ga-

zete sütunlarını süslemeye başlamıştı.
Şampiyonlar Ligi ön elemesinde

ise rakip İsviçre’nin RB Salz-
burg takımıydı, 1-1 ve 3-1’lik

skorlarla rakibini geçmeyi
başaran sarı lacivertliler
Dünya devi Arsenal’le eş-
leştiler. 

Bruno Alves’in ikinci sa-
rıdan kırmızı kart görmesi
nedeniyle, uzun süre on

kişi oynadıkları Süper
Kupa maçını ise
uzatma dakikalarında
Drogba’nın golüyle
Galatasaray’a kay-
bettiler. Bu mağlubi-
yet sezonun
başlamasına çok
kısa bir süre kala
moralleri alt üst etti.
Transferlerin nere-

TARİHİN EN ERKEN 
ŞAMPİYONLUĞU

2013-2014

Özgün
MERT
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deyse tamamı bitirilmiş olsa da santrafor
arayışları devam ediyordu. İki isim ara-
sında kararsız kalınmıştı. Oscar Cardozo
ve Emmanuel Emenike… 

emenike, kariyerinin en parlak 
senesini yaşayacaktı.
Bu aşamada devreye giren Ersun

Yanal özellikle Emenike’yi istediğini söy-
ledi. Ki o Emenike, kariyerinin en parlak
senesini yaşayacaktı. Sezonun açılış ma-
çında Fenerbahçe, ilk yarıyı 2-0 önde ka-
pattığı Konya deplasmanından 3-2
mağlup ayrıldı ama maçtan sonra Ersun
Yanal mikrofonlara ‘‘Biz şampiyon ola-
cağız diğer takımlar sıralamayı belirle-
sin’’ açıklamasını yapıyordu. Bu
yenilginin ardından Kadıköy’de Arsenal
karşısında bozguna uğrandı, doksan da-
kikanın sonunda tabelada 3-0 yazıyordu. 

Bu skor, rövanş için bütün umutları tü-
ketmişti. Londra deplasmanında da tarife
çok fazla değişmedi ve Fenerbahçe 2-0’lık
mağlubiyetle Şampiyonlar Ligi’ne veda
etti. 

Ligin ikinci haftasında rakip Eskişehirs-
por’du, bu karşılaşmayla birlikte Ersun
Yanal eski öğrencisi Caner Erkin’i sol
beke çekti. Yeni transfer Kadlec ve Hasan
Ali varken, bu tercih birçok kişiyi şaşırt-
mıştı. Fenerbahçe çok kötü bir oyun or-
taya koysa da Kuyt’ın golüyle üç puanı
kazanıyordu. Mert Günok, Necati Ateş’in
penaltısını kurtararak, yine bir
şampiyonluk öy-
k ü -

sünde
çok önemli
bir adım atı-
yordu. (2010/2011
sezonu ikinci haftasında
Trabzonspor deplasmanında
Colman’ın penaltısını kurtararak,
sezon sonunda ikili averajla Fener-
bahçe’nin şampiyon olmasını sağ-
lamıştı.)

cas taraFından ueFa avrupa
ligi’nden men edildiler. 
Fenerbahçe için işler hiçte iyi gitmi-

yordu, oynanan futbol ışık vermiyordu,
camianın üzerine umutsuzluk bulutları
çökmeye başlamıştı, tersliklerde üst üste
geliyordu, Sivasspor maçı öncesi sarı la-
civertliler CAS tarafından UEFA Avrupa
Ligi’nden men edildiler. Avrupa Ligi’nde

gruplarda mücadele etmeyi beklerken alı-
nan bu haberin psikolojik bir yıkıma yol
açacağı bekleniyordu. Fakat Ersun Ya-
nal’ın motive edici konuşmaları ve saha
içinde kalmaları gerektiği vurgusu, ta-
kımda bir kıvılcım yaktı. 5-2’lik galibiyetle
sonuçlanan Sivasspor maçıyla başlayan
süreçte, ileride kurulan ölümcül hücum
hattıyla (Sow, Webo, Kuyt, Emenike )
Gökhan ve Caner’in yaptığı ortalarla,
rakip ceza sahasında bir kaos futbolu ya-
ratıldı. Kondisyon gücü yüksek, tempolu,
ofansif bir oyun anlayışıyla Fenerbah-
çe’nin çehresi tamamen değişti. 

yabancı kuralı gereĞi 
4 yabancı Futbolcusu maç 
kadrosunda bulunamıyordu. 
O sezon Türkiye Futbol Federasyonu

tarafından uygulanan 6+0+4 yabancı ku-
ralı gereği, Fenerbahçe’nin 4 yabancı fut-
bolcusu maç kadrosunda bulunamıyordu.
Sivasspor maçında da piyango Moussa
Sow’a çıkmıştı. Senegalli bu zaferi tribün-
den takip etmek zorunda kalmıştı. Fakat
karşılaşmadan sonra twitter
üzer inden kendisine
yönel-

tilen bir soruya ‘‘Bu akşam neden kadroda
olmadığımı bilmiyorum. Çok üzgünüm
ama Elhamdülillah Fenerbahçe’yi çok se-
viyorum’’ yanıtını veriyordu. Bu şok çıkış
geçen sezon yaşanan Alex de Souza,
Aykut Kocaman twitter sorununu akıllara
getirmişti. Fenerbahçe’de kazan yine mi
kaynıyordu? Olaya el atan Ersun hoca,
oyuncusuyla konuşarak sorunu kısa sü-
rede bertaraf etti. Moussa Sow iki hafta
sonra oynanan Elazığspor maçında hat
trick yaparak geri dönüş yaptı. Sivasspor
maçıyla birlikte müthiş bir seri yakalayan
Fenerbahçe on üç hafta boyunca yenilgi
yüzü görmedi. 

Bu dönemde sarı kanarya; Kasım-
paşa, Kayseri Erciyesspor, Bursaspor ve
Antalyaspor maçlarını son dakikalarda
atılan gollerle kazandı bu da takımın son
düdük çalana kadar ki azmini taraflı taraf-
sız herkese gösterdi. Kasım ayının ba-
şında ise olağan üstü kongre vardı.
Başkan Aziz Yıldırım, Mehmet Ali Aydın-
lar’ı yenerek bir kez daha Fenerbahçe
başkanı oldu. Galatasaray karşılaşmasın-
dan iki gün önce rahatsızlık hisseden tek-
nik direktör Ersun Yanal’a anjiyo yapıldı
ve kalbine stent takıldı. Doktorların uyarı-
larına rağmen, takımını derbi de yalnız bı-
rakmayan Ersun hocaya, öğrencileri,
Emre ve Cristian’ın golleriyle 2-0’lık güzel

bir galibiyet armağan ettiler. Galatasaray
maçından iki hafta sonra Kadıköy’ün

misafiri Beşiktaş’tı. Müsabakanın ba-
şında siyah beyazlı-

l a r

Ol-
cay’ın

golüyle 1-0
öne geçtiler,

hemen ardından Emenike
eşitliği sağladı, dakikalar 30’u
gösterirken Meireles kırmızı
kart gördü, Fenerbahçe’nin 10

kişi kalmasıyla birlikte ibrenin
Beşiktaş lehine döneceği düşü-
nülüyordu, Sow’un golüne Al-
meida 2 kez cevap verdi ve ilk
devre 3-2 Beşiktaş’ın üstünlü-
ğüyle noktalandı. Fakat sarı laci-
vertliler bir kişi eksik
oynamalarına rağmen öyle bir
oyun ortaya koydular ki, o gün
orada oynanan futbolu hiçbir Fe-
nerbahçeli unutmadı. Dakikalar

ı
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83’ü gösterirken, Caner’in ortasına harika
yükselen Kuyt’ın golü, mükemmel oyuna
karşılık bir puanı getirmişti. Sarı lacivertli-
ler ligde doludizgin giderken, Türkiye Ku-
pası 4. Tur maçında ikinci lig temsilcisi
Fethiyespor’a 2-1 mağlup olarak, kupaya
erken veda ettiler. Fakat bu eleniş kimseyi
rahatsız etmedi, çünkü takım oynadığı fut-
bolla şampiyon olacağını tüm Türkiye’ye
hissettiriyordu. Ligin 16. Haftasındaki 2-
1’lik Karabük mağlubiyeti,  on üç maçlık
serinin de sonu oldu. Bu maçta eski takı-
mına gol atan Emenike’nin gol sonrası se-
vinmemesi takdire şayan bir hareketti.
Sezonun ilk devresi sona erdiğinde Fe-
nerbahçe 41 puanla en yakın rakibi Gala-
tasaray’ın 8 puan önündeydi.

mart ayını yavaş yavaş 
uĞurlarken Fenerbaçe’nin
şampiyon olacaĞı konusunda 
herkes hem Fikirdi. 
Devre arasında transfer yapmayan Fe-

nerbahçe’de yaprak dökümleri yaşandı.
Sadece iki maçta forma giyebilen ve se-
zonun açılış golünü atan Joseph Yobo,
Norwich City’e kiralanırken, Semih Şen-
türk’te Antalyaspor’un yolunu tuttu. Sezo-

nun ikinci devresine 2-1’lik Konyaspor ga-
libiyetiyle başlayan sarı lacivertliler, bu
karşılaşmadan sonra bir çöküş dönemine
girdiler. Öncesinde Eskişehirspor’a 2-1,
ardından Sivasspor’a 2-0 mağlup oldular.
Üst üste yaşanan kayıplarla, puan farkı da
4’e indi. Bu durum akıllara bir şehir efsa-
nesini getirdi. ‘Ersun Yanal takımları ligin
ikinci yarısında düşüşe geçer.’ Beş maçın
ardından Fenerbahçe 2 yenilgi, 1 beraber-
lik almıştı. Şampiyonluğu kaybetme kor-
kusu birçok taraftarın yüreğine zerk
edilmişti. Ama bu dönemi de kolayca atla-
tan takım, 2-0’lık Gençlerbirliği galibiye-
tiyle beş maç sürecek yeni bir seriye
başladı. Trabzonspor maçı, sarı lacivertli-
lerin 1-0 üstünlüğüyle devam ederken
çıkan olaylar nedeniyle, yarıda kaldı ve
Fenerbahçe adına 3-0 tescil edildi. Mart
ayını yavaş yavaş uğurlarken sarı lacivert-
lilerin şampiyon olacağı konusunda her-
kes hem fikirdi. Nisan ayında
Galatasaray’a 1-0 mağlup olundu, Antal-
yaspor 4-1’le geçildi ve Beşiktaş’la 1-1 be-
rabere kalındı. Takvimler 27 Nisanı
gösteriyordu, Fenerbahçe 67 puandaydı,
en yakın rakip 55. Cezadan dolayı Şükrü
Saracoğlu tribünlerini kadınlar ve on iki
yaşın altındaki çocuklar doldurmuştu, Ri-

zespor karşısında alınacak bir puan sarı
lacivertlileri lig tarihinin en erken şampi-
yonluğuna kavuşturacaktı. Beklentiler,
gerçekleşti… 0-0’lık beraberlik Fenerbah-
çe’yi Nisan ayında 19. Şampiyonluğuna
ulaştırdı.

ersun yanal kariyerinin ilk 
şampiyonluĞunu yaşıyordu
Mutluluk Fenerbahçe’de olmaktır düs-

turuyla çalışan Ersun Yanal kariyerinin ilk
şampiyonluğunu yaşarken, Caner Erkin
sol beke evirilerek yaptığı 14 asistle sezo-
nun yıldızlaşan ismiydi. Sow, Emenike,
Kuyt ve Webo… Sırasıyla attıkları
15,12,10 ve 9 golle Şampiyonluğun kaza-
nılmasını sağlayan en önemli kahraman-
lar oldular. Sarı lacivertliler, 6.haftada
aldıkları liderlik koltuğunu bir daha hiç bı-
rakmadan 74 gol atıp, 74 puan toplaya-
rak, en yakın rakibi Galatsaray’a 9 puan
fark atarak 2013/2014 sezonunu tamam-
ladılar.  Ersun Yanal’ın ‘Fenerbahçe de-
fans yapmaz, yaptırır anlayışı’
Fenerbahçe kültürüyle örtüşünce, tarihin
en başarılı sezonlarından biri yaşanmış
oldu.        
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Unut 16092’yi  onların çoğu çoktan
döndü bile sosyal medya sizden
af dileyen, günah çıkarmaya çalı-

şan “ne olur dön AZİZ BAŞKAN “di-
yenlerle dolu. 

Çok düşünmeyin sizi sırtınızdan
vuranlar belli onları tekrar yanınıza al-
mayın 98 yılı ruhuyla ve destekçileri-
nizle el ele gönül gönül’ e olduğunuz
da hiç sevmediğiniz halde inanın
omuzlarda karşılanırsınız.

“Ben Fenerbahçe’nin
yanındayım. Haklı ol-
duğu tüm davalarda da
savunucusuyum. Or-
talığı biraz boş bı-
raktık ama
kongrede konuşa-
cağım. Hep borç-
tan bahsediyorlar,
fakat mal varlıkla-
rından bahseden
yok.”  dediniz. Biraz
daha sessiz kalıp
FENERBAHÇE  ye
sahip çıkmazsanız vil-
lalar gibi Düzce Tesis-
leri ve Dereağzı da
elden gidebilir. Sonra
siz kongre de
konuş-

sanız neye yarar. 
Son YDK Toplantısında hayretle iz-

lediğimiz ve dinlediğimiz Sayın Koç’
un yakın zaman da satışı yapılan vil-
lalarla ilgili konuşması hayret veri-
ciydi. Kendisini ve yönetimini eleştiren
hainlikle suçlandı. Satışı el altından
yapanlar suçlu değil eleştiren suçlu…

Neden Kongre Üyelerine duyurul-
madı bu satışlar belki

daha yüksek ra-
kamlara satışı

sağlanabi-
lirdi. Kaç
aydır diyo-
ruz ki Baş-
kan Spor
Okulları

kampla-
rından
milyon-

larca lira
kazanç

başkalarına
gitti şu işe
bir dur diyin
ama kulak

asan yok
sonra maddi

sıkıntı-

dan villalar gidiyor zarar ediyoruz
diye. Kral çıplak diyenler tu kaka
övenler baş tacı ediliyor. Ne yazık ki
itibarımız yerle bir ediliyor. Yönetim
Kurulu Üyesi şahıs FBTV den açıklı-
yor “Spor Bakanı ve Sağlık Bakanına
mektup yazdık cevap bekliyoruz” .
Hadi canım sende bir telefonla çözü-
lecek mesele de utanmadan” mektup
yazdık cevap bekliyoruz” diyor. Çünkü
Sayın Ali Koç haricinde yöneticileri
ciddiye alıp randevu veren bürokrat
yok demek ki!

Sayın Aziz Yıldırım, özetle diyoruz
ki; FENERBAHÇE’ nin yanında ve sa-
vunucusuysanız.

-Sıra diğer Gayrı menkullerin satı-
şına gelmeden,

-Kulübümüz daha fazla taraftar ve
itibar kaybetmeden ,

- Büyük emekler verdiğiniz FBTV
kapatılmadan ,

- Taraftar arasında birlik ve bera-
berlik daha fazla bozulmadan,

Adayım de çık ortaya Anadolu hep
yanınızda, İstanbul çoktan yanlışını
anladı. Sadece sizin bir sözünüzü
bekliyor. KONGREDE ADAYIM.

Ben FenerBahçeli değilim, 
FenerBahçe’nin kendisiyim. 

O zaman kendine gel ve aslına dön Sevgili Başkan…

2021 MAYIS BAŞKENT’TENSüper Fener

BAŞKENTTEN

Harun
ATA
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Bayrağımızı
dalgalandırmaktan çok büyük

gurur duydum..
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Ailemin zor şartlarda üstlendiği sponsorlukla, 
Rusya’da yapılan yarışmaya katılarak 3.oldum.    
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n Berkay neler yapıyorsun sporla olan
ilişkilerinden bahseder misin?
n 11.12.1997 İstanbul doğumluyum,  ço-
cukluğumdan bu yana hep sporla iç içe bir
hayat geçirdim. 10 yaşında özel bir futbol
akademisinde futbola başladım, yaklaşık
5-6 yıllık bir futbol geçmişim oldu. Davut-
paşa ve Feneryolu kulüplerinde lisanslı
olarak futbol oynadım, sonrasında eğitim
hayatım gereği futbola devam etmeme
kararı aldım. 

Üniversite hayatım sırtımda 
çantayla okula öğÜnlerimi, 
yemeklerimi götÜrerek geçti.

n Vücut Geliştirme sporuna nasıl baş-
ladın?
n 2011 yılında liseye başladığım yıllarda
çevremde vücut geliştirme
sporu ile uğraşan arkadaş-
larım vardı. Onlara çok im-
reniyordum; benim de
böyle bir vücudum olabilir
mi giydiklerim onlar gibi şık
durur mu diye hep düşünü-
yordum, bana bu görünüm
çok estetik geliyordu.

Daha sonra 2012 yı-
lında ailem bir spor salo-
nuna yazıldı bende ara da
bir onlarla spor yapmak için
gitmeye başladım. Fakat
orada görevli hoca yaşımın
küçük olduğunu, bu yaşta
ağırlık altına girmemem ge-
rektiğini söyledi ve 18 ya-
şına geldiğimde bu spora
başlayabileceğimi söyledi.
Bence bu düşünce çok
yanlış. O dönemde bu
sporla ilgili herhangi bir bil-
giye sahip olmadığım için
hocanın tavsiyesine ve
vücut geliştirmeye daha
başlamadan ara verme du-
rumunda kaldım. 

Aralık 2015’te 18 ya-
şıma bastım ve Mart
2016’da vücut geliştirme
sporuna başladım. Üniver-
site hazırlıktaydım. Üniver-
site hayatım sırtımda
çantayla okula öğünlerimi,
yemeklerimi götürerek
geçti. Sabah derslerime
girip günlük tüketmem ge-
reken besinleri tüketip ak-
şamda antrenmana
gidiyordum. Yaklaşık 2 yıl
önce değerli hocam Ömer Atılgan ile ça-
lışmalarımdan sonra bu spora artık pro-
fesyonel olarak bakmam gerektiğine karar
verdim. 

n Bireysel bir spor olduğunu bildiğin
halde devam ettin mi? Yarışmalara ka-
tıldın mı?
n Ben bu sporu çok seviyorum çok ciddi
emek veriyorum, neden yarışmayayım
diye düşündüm ve hocamla uzun bir plan
doğrultusunda yarışma kararı kaldık.
Daha öncesinde 2 kere fotoğraf çekimi
için form tutarak bir nevi yarış provası
yaptık. Bu çekimler bize yarış hazırlığında
form tutmamızda çok büyük avantaj sağ-
ladı. Bu sene de okulum da bitti. Artık
yarış yapmam gerektiğini ve hazırlık sü-
reci için en doğru zamanın bu olduğunu
hocamla istişare yaparak karar verdik. 

Yaklaşık 7-8 ay bir hazırlık sürecinden
sonra ilk yarışmaya girdim ve 31 Mart-4
Nisan 2021 tarihleri arasında Antalya’da
Düzenlenen Vücut Geliştirme yarışma-
sında Klasik Vücut Geliştirme 180 cm ka-

tegorisinde Türkiye 3.sü oldum. Ardından
çok kısa bir süre sonra Uluslararası Fizik
Komitesinin Rusya’da düzenlediği yarış-
maya katıldım ve orada da kendi sıkle-
timde 3.oldum.

Bu sporun sponsorsuz olarak 
yapılması gerçekten çok zor

n Bunları yaparken sponsorun var
mıydı?
n Evet, sponsorum ailem oldu. Benim bu
sporu çok sevdiğimi bildiklerinde bu hazır-
lık döneminde maddi açıdan ailem çok
katkı yaptı, ama bu durum onları da çok
zorladı.

Bu sporun sponsorsuz olarak yapıl-
ması gerçekten çok zor ve bu spora ger-
çekten gönül vermiş, başarı elde etmiş,
ilerisi içinde daha büyük başarılara potan-
siyeli olan benim gibi genç sporcuların
elinden tutulmasını düşünüyorum. Çünkü
bizler çok ciddi emekler verip başarılar
alıp karşılığında maddi bakımdan hiç bir
gelirini göremiyoruz. Bu sporu devam et-

tirebilmek ve ülkemi ulus-
lararası platformlarda en
iyi şekilde temsil etmek
için gereken destekleri
bekliyorum.

n Peki sen sponsorlar-
dan neler bekliyorsun ve
sponsora neler verebilir-
sin? 
n Sponsorumdan beklen-
tilerim, yarışma hazırlık
süreci boyunca beslenme
masraflarımın, katılacağım
uluslararası müsabaka-
larda yol ve konaklama gi-
derlerimin karşılanması. 

Ben hazırlık ve ya-
rışma dönemlerinde spon-
sorumun reklamını her
platformda yapmaya hazı-
rım. Bunlar gerek sosyal
medya üzerinden gerekse
katılacağım yarışmalarda
sponsor isim ve logosunu
taşıyan t-shirtleri giyerek
katkı yapabilirim. Bunun
yanı sıra podyum arkası,
yarışma hazırlık süreci,
yarışma yolculuğu süre-
since bulunduğum otel-
lerde, ülkelerde ve günlük
hayatımda sosyal med-
yada, instagram hikâyele-
rimde sponsorumla ilgili
bilgi paylaşımı yapabilirim.
Sponsorumun hazırlandı-
ğım yarışma süresince
bana tam destek olduğunu
her fırsatta sosyal medya
hesabımdan sözlü olarak
ve bu t-shirtlerle  sponso-

ruma katkı yapabilirim..
n Berkay bizde Süper Fener olarak
sana gazetemizde başarı haberlerini
vereceğiz. Yolun açık olsun… 
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Sezon sonunda sözleş-
mesi sona erecek olan
dünya yıldızı, henüz

Barcelona ile kontrat yenile-
miş değil. Josep Barto-
meu'nun başkanlık yaptığı

dönemde mutsuz olduğu
her halinden belliydi,
fakat Joan Laporta
geldikten sonra takımı
tekrardan sahiplendi.

Messi ile ilgili id-
dialar Brezilya'dan.

TNT Sports Brezilya
'nın haberine göre
Paris Saint-Germain,
yıldız oyuncuya 2+1
yıllık bir sözleşme
önerdi. Yıldız futbol-
cuya sözleşme
önerisi hazırlı-
ğında olan başka

kulüpler de
mevcut. İngil-

tere Pre-
m i e r

L i g
ekibi

Manchester City, bunlardan biri. Çok
doğal.

Eski hocası Pep Guardiola'nın onu ne
kadar özlediğini herkes bilir. İspanyol me-
najer her seferinde kulübün maddi duru-
munun böyle sükseli transferlere imza
atmaya yetmeyeceğini söylese de masa-
daki adam Messi olunca işler değişebilir.

Manchester City'nin yanı sıra MLS ta-
kımları da Lionel Messi için adeta pu-
suda. Fakat Arjantinlinin futbol yaşantısını
Amerika Birleşik Devletleri'nde sürdür-
mesi uzak ihtiamal olarak görülüyor.

Paris Saint-Germain oyuncuları bu
sezon Lionel Messi'yi sık sık dillendirmek-
ten kaçınmadı. Hatta Barcelona Teknik
Direktörü Ronald Koeman, bu açıklama-
ları 'saygısızlık' olarak nitelendirmişti.

PSG'nin yıldızı ve Messi'nin eski takım
arkadaşı Neymar'ın, aralık ayındaki şu
sözlerini hatırlayalım.

"En çok istediğim şey Messi ile yeni-
den birlikte oynamak. İsterse onu benim
yerime oynatalım. Seneye kesin birlikte
oynamak zorundayız."

Angel Di Maria ise bir gazetecinin,
"Messi, önümüzdeki sezon PSG'de forma
giyecek mi?" sorusunu, "Umarım öyle
olur" diyerek yanıtlamıştı.

UEFA, ülkesi İsveç'te bir bahis
şirketiyle bağlantısı olduğu id-
diasıyla Zlatan Ibrahimovic

hakkında soruşturma açıldığını
duyurdu.

Milan'ın İsveçli yıldızı Zlatan Ibra-
hovic, yaşında rağmen üst düzey

performans göstermeye devam
ediyor. İtalyan ekibi geçtiğimiz
günlerde tecrübeli golcüyle yeni
sözleşme imzalamıştı.

Performansıyla Milan'ı Serie
A'da şampiyonluk mücadele-
sine sokan oyuncuların
başında gelen Zlatan Ibrahi-

movic, UEFA'dan gelen bir
haberle sarsıldı.

Avrupa futbolu-
nun patronu UEFA,

bir bahis şir-
ketinde ortak-
lığı olduğu
i d d i a s ı y l a

Zlatan Ibrahi-
movic hakkında

soruşturma başlatarak, incelemeyi
yürütmesi için bir de müfettiş atadı.

UEFA, resmi internet sitesi üz-
erinden bir açıklama yayımladı.

"UEFA Disiplin Yönetmeliği'nin 31
(4) maddesi uyarınca, yönetmeliğin
olası bir ihlaline ilişkin olarak disiplin
soruşturması yürütmek üzere, Zlatan
Ibrahimovic'in bir bahis şirketinden
mali menfaati olduğu iddiasını araştır-
mak üzere bugün bir UEFA Etik ve
Disiplin Müfettişi atandı.

Zlatan Ibrahimobic'in ülkesi İsveç'te
faaliyet gösteren bir bahis şirketiyle
bağlantılı olduğu iddia ediliyor. Nisan
ayında, yıldız oyuncunun bir bahis şir-
ketinin hisselerinin sahibi olduğunu
yazmıştı.FIFA ve UEFA kuralları
gereği, futbolcuların bahis şirket-
lerinden mali menfaati olması yakalan-
mıştır. İhlal eden oyunculara üç yıla
kadar yasak ve para cezası verilir.
ifadeleri kullanıldı. Mbappe'nin trans-
feri, Hazard'ın Real Madrid'deki günler-
ine sona erdirebilir.

Zlatan Ibrahimovic'e Bahis Soruşturması

Neymar’la Tekrar Aynı Takımda...
PSG'den Lionel Messi'ye Teklif

26
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UEFA Yönetim Kurulu, video
konferans yöntemiyle yapmış
olduğu toplantıda

2020 Avrupa Futbol
Şampiyonası'nın ev
sahibi şehirleriyle ilgili
bazı değişiklikler yaptı. 

Buna göre, İspan-
ya'nın Bilbao kentinde
oynanması gereken
karşılaşmalar Sevilla
kentine kaydırıldı. 60
bin seyirci kapasiteli La
Cartuja Stadyumu, İs-
panya'nın E Gru-
bu'ndaki 3 maçına ve
son 16 turundaki bir
karşılaşmaya ev sahip-
liği yapacak. 

UEFA'dan yapılan
açıklamada, Endülüs
Özerk Bölgesi yöneti-
minin bu kentte oyna-
nacak müsabakalara,
stadyum kapasitesinin
%30'u oranında seyirci alınmasına
izin verdiği belirtildi.

İrlanda Cumhuriyeti'nin başkenti

Dublin'de oynanması planlanan E
Grubu'ndaki 3 karşılaşma ise Rus-

ya'nın Saint Peters-
burg kentine alındı. 68
bin seyirci kapasitesine
sahip Saint Petersburg
Stadyumu, bu maçlara
ek olarak B Gru-
bu'ndaki 3 karşılaşma
ve bir çeyrek final mü-
cadelesine ev sahipliği
yapacak. Dublin'de oy-
nanacağı açıklanan bir
son 16 turu karşılaş-
ması ise İngiltere'deki
Wembley Stadyu-
mu'na kaydırıldı.

Ayrıca, Almanya'nın
Münih kenti yerel ma-
kamlarının müsabaka-
lara en az 14 bin 500
seyirci alınabileceği ko-
nusunda bilgi vermesi
üzerine, bu şehrin ev

sahipliği de UEFA Yöne-
tim Kurulu'nun toplantısında teyit
edildi. 

UEFA'ya üye tüm
federasyonların
başkan ve yö-

neticilerin katıldığı
UEFA'nın 45. Ola-
ğan Kongresi, İsviç-
re'nin Montrö
kentinde yapıldı.

UEFA Kongre-
si'nde Türkiye Futbol Federasyonu'nu Başkan
Nihat Özdemir, 1. Başkan Vekili ve UEFA Yöne-
tim Kurulu Üyesi Servet Yardımcı, Yönetim ve
İcra Kurulu Üyesi Hamit Altıntop ile Genel Sekre-
ter Kadir Kardaş temsil etti.

TFF 1. Başkanvekili ve UEFA Yönetim Kurulu
Üyesi Servet Yardımcı, 16 sandalyeli UEFA Yö-
netim Kurulu'nun sekiz üyesinin belirlenmesi için
yapılan oylamada 55 oyun 47'sini alarak tekrar
yönetim kuruluna seçildi.

Yardımcı, 5 Nisan 2017 tarihinde yapılan 41.
Olağan UEFA Kongresi'ndeki seçimi kazanarak
UEFA Yönetim Kurulu'na girmiş ve TFF Onursal
Başkanı Şenes Erzik'ten sonra bu başarıya ula-
şan ilk Türk olmuştu.

Yardımcı'nın da aralarında olduğu sekiz yöne-
tim kurulu üyesinin görev süresi 4 yıl olacak.

EURO 2020'ye Ev Sahipliği Yapacak
Kentlerde Değişikliğe Gidildi

Servet Yardımcı, 
UEFA Yönetim Kurulu üyeliğine

yeniden seçildi

Spor hikayesi hayranlık uyandıran biri de Andriy Shevchen-
ko'nun hikayesidir. Ukrayna futbolundan çıkıp modern çağın
en önemli santraforlarından biri haline geldi ve sonrasında

milli takımın teknik direktörü oldu.
Kariyerinde birçok kilometre taşını geride bırakan unutulmaz

golcü, Kievli arkadaşlarının hatırasını kalbinde taşıyor.
1986'da Ukrayna hala Sovyetler Birliği'nin bir parçasıydı ve

Çernobil felaketi Shevchenko'nun büyüdüğü yerden yaklaşık
200 kilometre uzakta gerçekleşti.

"10 yaşındaydım, her yerde futbol oynarken deli gibi eğlen-
dim, beni Dinamo Kiev akademisine götürdüler. Sonra 4. reak-
tör patladı ve hepimizi götürdüler. Hala acı hissediyorum.
SSCB'den otobüsler geldi ve 6 ile 15 yaş arasındaki tüm çocuk-
ları aldı. Evden 1.500 kilometre uzaktaydım ve bir filmde yaşı-
yormuş gibi yaşadığımı hatırlıyorum. Mahallemden gittikçe
uzaklaştım.

Kiev'den birçok arkadaşım vardı ve arkadaşlarım radyas-
yondan değil, alkolden, uyuşturucudan veya silah sorunlarından
öldü. SSCB'nin duvarındaki çatlaklar büyüyordu, bildiğimiz
dünya çöküyordu. Tüm insanlar gibi, arkadaşlarım artık hiçbir
şeye inanmıyorlardı. Hepsi kayboldular, beni kurtaran sadece
ailemin sevgisi ve futboluydu."

Andriy Shevchenko Çernobil felaketini anlattı:

"Hepsi öldüler"
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MAYIN TARLASI

Cengiz
TOKGÖZ
Mayın Tarlası

Bu sözü ilk kez ben bir önceki başkan Aziz Yıldırım’dan duy-
muştum. Ve Allah’ı var, zor koşullarda da olsa Aziz Yıldırım,

stattan salona. Salondan havuza , havuzdan denize koş-
muştu.

Aziz Yıldırım’ın Fenerbahçe sevdası yargılanamaz.
Şimdiki başkan Ali Koç da elinden geleni yapmaya çalışı-

yor. Şu lanet Covid-19 belası çok şeye ambargo koydu.
Futbolun tribün geliri sıfırlanırken, öteki branşlara sponsor

desteği bulmak zorlaştı.
Bunu Ali Koç, Nisan ayı Yüksek Divan Online Toplantısında

da dile getirdi.
Amatör denilen ama milyonları yutan branşların bazıları

tehlikede.
Fenerbahçe’de futbol, basketbol ve voleybolun yanı sıra at-

letizm, yelken, masa tenisi, boks, kürek ve yüzme branşları da
mevcut.

Ezeli rakip Galatasaray da hayli branşta mücadele ediyor.
Galatasaray’da futbol, basketbol, voleybol başta olmak üzere
yüzme, sutopu, binicilik, kürek, yelken, atletizm, judo, tenis, e-

sport, briç ve satranç var.
Üçüncü sırada zirve ismi Trabzonspor var. Karadeniz Ta-

kımı’nda futbolun yanı sıra basketbol, atıcılık, eskrim, voleybol,
boks, judo, masa tenisi branşları faaliyette.

Büyüklerin içinde isminde jimnastik olmasına rağmen faa-
liyetlerinde bu spor olmayan Beşiktaş’ın branşları da futbol,
basketbol, hentbol ve atletizm.

Tüm kulüpler sıkıntıda.
Çünkü ne geldi ise futbola yatırdılar, kara günü hiç düşün-

mediler.
Altyapının sağlamlığı ile futbolumuzun kurtulacağına inan-

mıyor çünkü yöneticiler.
Günlük başarılar onlara yetiyor.
Ama gün gelecek, bugünden daha çok ellerini başlarına

dayayarak “Biz ne yaptık” diyecekler.
Bu nedenle ayaklarını yorganlarına göre uzatmayı öğrene-

meyecekler.
Ve Sporcu yetiştirecekler. Başka çare de yok gibi.

“Fenerbahçe futbol kulübü değil, spor kulübüdür.”
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Aklım almıyor nedense

Gerçi Dünya Sağlık Örgütü ülkeler-
deki spor karşılaşmalarında seyir-

ciyi serbest bırakmış ama, yine de
aklım almıyor.

Ekrana bakıyorum, Fenerbah-
çe'nin Moskova'da oynadığı CSKA
basketbol maçında tribünler tıklım
tıklım. Üstelik çoğu seyirci de maske-
siz.

Bizde seyircisiz maçlar keyifsiz ve
de gelirsiz olurken, Rusların bu cesa-
retine şapka çıkarmak gerekir mi
acaba.

Nalan Ural veda etti
Türk Kadın Voleybolu’nun hanım-

efendi isimlerinden Nalan Ural ile
Eczacıbaşı Kulübü’nün yolları ay-
rıldı.

Adanalı Muharrem Gülergin'in
kızı, milli voleybolcu Sonay'ın da ab-
lası olan Nalan Ural, voleybol oyna-
dığı yıllar ile takım menajerliği
yaptığı süre içinde çok başarılı oldu.
İnsan olarak da zirvede bulunan
Nalan Ural’a Türk Voleybolu'na ver-
diği hizmetler nedeniyle adına “Te-
şekkürler” diyorum.

Yazmaktan Ben Yoruldum
Bu konuyu tek yazan spor yazarı benim.

Olay şu, milli marş çalınırken tüm takımlar
protokol tribününe dönüyor. Trabzonspor ise
bayrağın olduğu göndere dönüyor. Basketbol
ve voleybol milli maçlarında da bayrağa dönü-
lüyor. Son Göztepe-Trabzonspor maçında iki
takım da protokol tribününe değil de bayrağa
dönerek doğruyu yaptılar. Bu doğruyu uzun
yıllar tek Trabzonspor yaparken, Futbol Fede-
rasyonu'nun bu
konuya açıklık
g e t i r m e m e s i
hayret verici.
Herhalde takım-
ların kendilerine
yani protokol tri-
bününe dönük
olmaları hoşla-
rına gidiyor.
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Her geçen gün ağırlaşan mali koşullara rağmen Fener-
bahçe voleyboldaki iddialı faaliyetine sürdürüyor.
Pandemisi umulanın üzerinde olan bu sezon sarı-la-

civertliler erkek ve kadınlarda ikinci olarak ligleri başarı
ile noktaladılar.

Hastalığa rağmen sahadaki mücadelelerini bırakma-
yan voleybolcuları kutluyoruz. Kadınlar finalinde son
maçtaki hükmen yenilgi federasyonun suçlanmasına
neden oldu. Ancak yapılan açıklamada, sezon başında
bu statü belirtilmişti.

Fenerbahçe kadınlarda Eczacıbaşı, Galatasaray ve
Türk Hava Yolları’nı  geride bırakırken, erkeklerde de Ga-
latasaray Arkas, Halkbank ve Spor Toto gibi zirve müca-
delesi veren ekipleri geçti.

Bu da bir başarıdır.
Tebrikler.

Voleybol denilince de
Fenerbahçe

Togan’a Ayıp
Fenerbahçe, başarılı voleybol antrenörü Erkan Togan’ı kovdu.

Geçen yıl takımı şampiyon
yapan ve bu sezon da ikincilik

kürsüsüne çıkaran Erkan Togan’ın
kovulması voleybol camiasında
“Şok” etkisi yarattı. Başta Kenan
Bengü olmak üzere eski voleybol-
cular olayı sert sözlerle kınadılar.

Togan “İnanamadım, şok
oldum” derken, Yönetici Simla
Türker Beyezıt’ın davranışını
da ayıpladığını söyledi.

Fenerbahçe’den Ulaş Ar-
kas’a, Vigrass Halkbank’a
transfer olurken, Hoag da
Kore yolcusu.

Serkan Acar da gazeteciliğe başladığım 1973 yılında ilk ta-
nıdığım sporcu idi. Sonra da Deniz Esinduy ile Sema

Bora.
Hepsine rahmet okuyorum. 
Tarih savaşanları unutmaz denilmiş.
Merak ediyorum, acaba Serkan Acar’ın ismi verilmiş olan

bir yer var mı Fenerbahçe’de.
Neyse konuma döneyim.
Serkan’ın kolundaki kaptanlık bandını görüyorsunuz.

Kıpkırmızı.
Ben kırmızıcıyım.  Çünkü bayrağım kırmızı. Damarla-

rımda akan kanım kırmızı. Aksini düşünemem.
Fenerbahçe’de “kırmızı ya-

sağı” benim üzüntü kaynağım.
Oraya geleceğim.
Serkan Acar kulüp mü-

dürü. 
Ben de üye olmaya hazır-

lanıyorum. Serkan’a “Üye nu-
maraları kaçta” diye sordum.
Şu an tam hatırlamıyorum
ama 1881’e yanaşmıştı.

“Serkan bana 1881’i ayır”
dedim. Rahmet olsun ayırdı
ve benim kongre numaram
1881 oldu. Yani bugün koca
Fenerbahçe’de güzel bir nu-
mara olan 1881 benim. 

Sonraları ne paşalan o Atatürk’ün doğum tarihi olan
1881’i istediler.

Bazı şeylere öylesine hastayım ki, bir parfümüm bile
1881.

Neyse galiba kaptan Emre Belözoğlu. Kolunda kırmızı
kaptanlık pazubandı var. Tribünden bir kabzımal yönetici
haber yollamış “Çıkarsın o kırmızıyı” diye. Tabii, o gün
bugün kaptanlık bandı kırmızı değil.

Önceki başkan Aziz Yıldırım’ın koyduğu kırmızı yasağı
devam ediyor.

Üzüleyim mi, kızayım mı, şaşırayım mı.
Yıl 2021.

Tarih savaşanları elbette
unutmaz.

Herkes birbirini kazıkladı
Kübalı Melissa Vargas, elimizden uçuverdi.
Transfer hikayesi hayli ilginç oldu.
Fenerbahçe’nin ünlü Sırp Antrenörü Zoran Terziç, Var-

gas’ı kendi milli takımına almak için çok çalıştı ve yatırım
yaptı.

Türkiye Federasyonu ile Fenerbahçe de işlemlere bir
hayli dolar harcama ile Vargas’ı Cumhurbaşkanı’nın da
huzuruna çıkararak Türk olmasını sağladı.

Bu arada karambolda Fenerbahçe, Vargas
ile 2 yıl anlaşma yaptığını duyurdu.

İsviçreli Volero Zürih ise elinde
olan sözleşme için astronomik bir
ücret istedi ve Fenerbahçe vazgeçti.

En sonunda da Çin, Küba asıllı
Türk Vargas’ı ülkesine transfer etti.

Yani herkes birbirine kazık attı. Ama
sonunda kuş elden uçtu.

Bir kazancımız var.
Suratsız oyuncu, bekleme

süresini geçtikten sonra Fi-
lenin Sultanları’nda forma
giyebilir.

Tabii. Son anda
başka bir ülkeye kıvır-
maz ise.
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Kayıp Eşyalar Atölyesi, sanatçının atölyesini “kamusallaş-
tırdığı” ve bu yönüyle izleyicisini mahremine davet ettiği
bir sergi olma özelliği taşıyor. Eserlerin her biri, Baykam

atölyesinin parçalarını, anılarını, DNA’sını taşırken bahsedilen
mahremiyet, sanatçının belirlediği dozlarda izleyiciye sunu-
luyor. “Atölyenin tetiklemesiyle” bu serinin başladığını belirten
Baykam, Sinan Eren Erk ile yaptığı röportajda bu süreci “Yıl-
lardır atölyede, her tarafta gezinen yaşam kalıntılarım, Ha-
rita’nın (Bedri Baykam’ın Sanat Tarihi Haritası) bazı bölümleri,
başka eserlerimin hazırlıklarından kalan artıklar, fotoğraf par-

çaları… Hepsi sanki bir araya gelip, ‘Ya bizim günahımız ne,
biz de sanat tarihine kalalım’ dediler. O şekilde başladım;
onlar bana konuştu” cümleleri ile tanımlıyor.

İlk gösterimini İstanbul’da yaptığı Arkabahçe serisinin
(2016) ardından Berlin, Kiev, Los Angeles gibi dünyanın bir-
çok yerinde değişik dönemlerini kapsayan sergiler açmaya
devam eden Baykam, 2017-2021 yıllarında ürettiği eserlerin-
den oluşan yeni serisi Kayıp Eşyalar Atölyesi ile İstanbul’da
31 Mayıs’a kadar yeniden sanatseverlerle buluşuyor. 

Bedri Baykam, Kayıp Eşyalar Atölyesi başlığını taşıyan 
143. kişisel sergisi ile Piramid Sanat’ta sanatseverlerle buluşuyor.
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Dilovası Makine İhtisas ve İmes Organize Sanayii Bölgesi’nin 

ilk ve tek
Kataforez Kaplama yapan tesisiyiz.

Sektöre katkı sağlayacak teknolojik laboratuvarımızla ve tedarikçimiz Boysis ile birlikte 
devreye alacağımız tesisimizle Mart 2021’de üretime başlıyoruz...

Let’s Coat the World Together
Dünyayı Birlikte Kaplayalım

Çerkeşli OSB Mahallesi İmes Organize Sanayi Bölgesi 20. Cadde No:11 G23A17D2A Pafta 625 Ada 25 Parsel Dilovası-Kocaeli
info@asilktl.com        www.asilktl.com

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

asilkataforez

AKTL ASİL KATAFOREZ

0216 906 10 10
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